
Zápis z 2. řádného zasedání AS FEL ČVUT dne 01. 03. 2024
Přítomni: Faigl, Fliegel, Habala, Havlíček, Hrzina, Janíček, Kočárník, Koller, Krpenský,

Kubík, Měkota, Novák, Nováková, Reiser, Rišková, Roztočil, Sláma, Štěpán, Voves,
Zoula

Omluveni: Klimtová, Kyncl
Nepřítomni: Miltner
Hosté: Páta (děkan), Jakovenko (proděkan pro studium), Kočí (proděkan pro IT),

Sobotíková (proděkan pro studium), Polívka (proděkan pro studium)

Předsedající: Reiser, předseda: Roztočil, tajemník: Kubík.

Program zasedání:

1. Schválení programu 2. řádného zasedání AS FEL
2. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání v roce 2024
3. Projednání Směrnice děkana o hodnocení pracovníků (odpovědná osoba: doc. Polívka)
4. Různé
5. Termín příštího zasedání

Od posledního zasedání neproběhlo žádné per rollam hlasování.

Seznam příloh:

1. Detailní výsledky hlasování
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Začátek zasedání: 9:18

9:19
Ad 1. Schválení programu 2. řádného zasedání
Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.
Hlasování:
Schválení programu 2. řádného zasedání.
Výsledek hlasování: 20 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
Program zasedání byl schválen.

Roztočil se omluvil Měkotovi za omyl předsednictva, kdy nebyl součástí mailing listu a nepřišla mu
pozvánka na minulé zasedání. Kubík se připojil k omluvě.

9:21
Ad 2. Schválení zápisu z 1. řádného zasedání v roce 2024
Byl poskytnut prostor pro dotazy a připomínky, který nikdo nevyužil.
Výsledek hlasování: 17 – 0 – 3 (pro/proti/zdržel se)
Zápis z 1.řádného zasedání byl schválen.

9:22
Ad 3. Projednání Směrnice děkana o hodnocení pracovníků (odpovědná osoba: doc. Polívka)
Páta představil podstatu, legislativní pozadí dokumentu a záměry navrhovaných změn; balancování
výuky a vědy, přenášení dobré praxe mezi katedrami v rámci nadcházejících atestací. Záměrem
rozhodně není vytvářet žebříčky, ale individuálně posuzovat jednotlivé pracovníky a umožnit jim
profesní růst. Na legislativní komisi padlo, že chybí absolutní kritéria, které budou zanesena v rámci
metodiky hodnocení. Letošní atestace v tomto směru budou sloužit pro získání dobré praxe, které
budou přetaveny v metodický pokyn.

Reiser předal slovo mluvčímu legislativní komise. Sláma reaguje shrnutím závěrů legislativní
komise, která jednohlasně podporuje předkládaný dokument.

Polívka dodal, že individualita životní situace hodnocené osoby bude podchycena přidáním bodu do
dokumentu.

Habala upozorňuje na překlep v číslování. Hrzina upozorňuje na nejasné definování vedoucího
pracovníka. Roztočil souhlasí s finální podobou, do které dokument dospěl.

Novák se ptá na možnost nahlédnutí do zprávy atestační komise a jestli do ní bude nahlíženo skrze
systém nebo alfresco. Styčným bodem pro změny bude proděkan Polívka.

Proběhla diskuze o povaze, lingvistických aspektech formulace a možnostech změn formulace
usnesení.

9:50
Usnesení 2-1: AS FEL projednal směrnici děkana o hodnocení pracovníků a podporuje ji ve znění
se změnami dle závěrů Legislativní komise a jednání AS FEL.
Výsledek hlasování: 20 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
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9:51
Ad 4. Různé
Páta informuje o zprávách z kolegia rektora.
● FS není podporována vratnou dotací. Univerzita nikdy nebyla v insolvenci. Kolem Vánoc se

republikou šířila zpráva, že univerzita má pohledávky vůči státu.
● Proběhlo schválení Řádu výběrových řízení AS ČVUT. Nejdůležitější je personální zatížení

skrze 5 členů do komisí výběrových řízení.
● Minulý týden proběhl den otevřených dveří (DOD). V součtu s podzimním termínem byl počet

účastníků rekordní. Děkan děkuje všem, kteří se na organizaci podíleli.
● Včera proběhla online schůzka pro zájemce o magisterské studium. Přibližně za měsíc nás čeká

podobná akce pro zájemce o doktorské studium.
● Zítra nás čeká setkání absolventů z ročníků mod 5 = 3.
● Proběhne vyhodnocení projektů RPAPS.
● Včera proběhl výpadek služeb na VIC. Kočí z pozice proděkana pro IT představil technické

aspekty výpadku, o kterém ještě není sestavena zpráva.
● Řeší se otázka bezpečnosti jak v kyber, tak reálném prostoru. Bude projednáno na kolegiu

děkana a bude vydána směrnice o práci na síti.

Byl poskytnut prostor pro dotazy.

Roztočil se dotazuje na možnost zjistit, jestli služba nevypadla. Páta reaguje, že tato informace je
vždy vyvěšena na webu SVTI (https://svti.fel.cvut.cz/cz/) i v tomto případě. Navíc šla zpráva
správcům sítí jednotlivých kateder.

Sláma reaguje na řád výběrového řízení, k jehož revizi se univerzita zavázala v rámci HR Award.
Týká se pouze zaměstnanců na dobu neurčitou. Na dobu určitou je možné jednat obdobně, ale řád
není závazný. V rámci výběrových řízení na pozice prost-doků je možné také upravovat podmínky.

Roztočil dodává, že byl požádán o dodání členů AS FEL do komisí atestací. Do rolí hodnotitelů
byli jmenováni všichni členové AS FEL s titulem profesor a docent. Do pozice pozorovatelů je
možné se hlásit skrze emailovou komunikaci.

Havlíček představil výstupy zasedání Komise pro rozvoj, kde se řešily hlavně projekty CZM a
změna ve Směrnici pro vstup a pobyt v objektech. Páta se chce ujistit, že AS FEL nemá výhrady
proti projektům CZM. Nemá. Roztočil připomíná, že je dobré brát problémy jako prostor pro
zlepšení a proto je reportovat.

Sláma se ptá na spolek absolventů Elektra a věkové rozložení jeho členů a účastníků jednotlivých
setkání, které je podle veřejně dostupných dat z roku 2018 výrazně v neprospěch absolventů tohoto
tisíciletí. Páta reaguje, že opravdu výrazně menší množství účastníků je čerstvými absolventy a že
se dlouhodobě snaží ve spolupráci s PR tuto situaci změnit.

Roztočil navrhuje, že pokud mají ostatní členové problémy se způsobem statistického vyhodnocení
studentské ankety, je dobré kolektivně oslovit VIC, který je jejím správcem. Páta upozorňuje, že
vedení fakulty nesestavuje žebříčky. Mimolehlí akademičtí vyučující by měli být hodnoceni
individuálně na základě slovních hodnocení a jejich relevance.

Havlíček se ptá, jestli studenti mohou vidět odpověď vyučujících. Páta odpovídá, že mohou.
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Kubík se dotazuje na zobrazování nepředmětové ankety, kde bylo obtížné se dostat k jejím
výsledkům. Sobotíková odpovídá, že problém již byl vyřešen, ale už si nevzpomíná na detaily.

Habala připomíná, že anketa prošla změnami i v rámci interpretace dat, například se již nepoužívá k
rozdělování finančních prostředků a že děkan může sledovat a případné excesy vedoucích
pracovníků zachytit.

10:34
Ad 5. Termín příštího zasedání
Po krátké diskuzi byl termín příštího zasedání stanoven na 5. 4. 2024.
Výsledek hlasování: 20 – 0 – 0 (pro/proti/zdržel se)
Zasedání skončilo v 10:34

3. ŘÁDNÉ ZASEDÁNÍ AS FEL SE BUDE KONAT 5. 4. 2024
od 9.15 v místnosti č. 80, nebude-li určeno jinak.

Zapsal: Kubík další úpravy:
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Příloha 1: Detailní výsledky hlasování o usneseních

Usnesení

Celé jméno Usnesení 2-1

Jan Faigl Pro

Karel Fliegel Pro

Petr Habala Pro

Radek Havlíček Pro

Pavel Hrzina Pro

Vladimír Janíček Pro

Markéta Klimtová ---

Petr Kočárník Pro

Jan Koller Pro

Antonín Krpenský Pro

Jiří Kubík Pro

Jan Kyncl ---

Daniel Měkota Pro

Marek Miltner ---

Daniel Novák Pro

Kateřina Nováková Pro

Michal Reiser Pro

Anastázie Rišková Pro

Jaroslav Roztočil Pro

Jakub Sláma Pro

Petr Štěpán Pro

Jan Voves Pro

Martin Zoula Pro

Celkem Pro 20

Celkem Proti 0

Celkem Zdržel se 0
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